
Pani Marszałek! Wysoki Senacie! 

Pragnę złożyć oświadczenie, które kieruję do pana ministra Sawickiego, ministra rolnictwa 
i rozwoju wsi, a dotyczy ono rejonizacji uprawy buraków cukrowych. 

Panie Ministrze, do mojego biura zgłosili się zarówno rolnicy, jak i mieszkańcy gmin 
Lubelszczyzny z obawą o to, czy będą mogli uprawiać buraki cukrowe, szczególnie 
zaniepokojeni rejonizacją, przenoszeniem, przypisywaniem upraw do cukrowni, upraw, które 
od wielu lat uprawiali, a teraz są tego pozbawieni. Zwrócił się do mnie między innymi wójt 
gminy Stary Zamość, który w piśmie uprzejmie informuje, że do rolników docierają sygnały 
o włączeniu plantatorów buraka cukrowego z naszej gminy do rejonu działania Cukrowni 
Werbkowice. Dalej czytamy tak. W związku z powyższym proszę pana senatora o podjęcie 
działań umożliwiających pozostanie naszym plantatorom w rejonie działania Cukrowni 
Krasnystaw. Przemawia za tym wiele istotnych argumentów, takich jak wieloletnia dobra 
współpraca z Cukrownią Krasnystaw, bliskość położenia, co ułatwia dowóz buraków 
cukrowych do cukrowni i umożliwia rolnikom przywóz wysłodków i wapna. Zdaniem naszych 
rolników najlepszym rozwiązaniem byłoby utrzymanie dotychczasowej rejonizacji. Dlatego też 
jeszcze raz uprzejmie proszę pana senatora - tu zwraca się do mnie - o podjęcie stosownych 
działań, co właśnie czynię i proszę pana ministra o podjęcie stosownych działań. 
 


